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NOVINARKA: Lepo pozdravljene cenjene gledalke, cenjeni gledalci. Pred dvema letoma smo na 
Koroškem gostili našo vlado. Takrat še ni bilo Koroške regionalne televizije. No in smo zelo veseli, da 
lahko na Koroškem in seveda, še posebej v studiu Koroške regionalne televizije, pozdravimo predsednika 
vlade, gospoda Janeza Janšo. Dober večer.  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Dober večer.  
 
NOVINARKA: Tukaj na Koroškem ste bili vmes tudi kaj? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Večkrat.   
 
NOVINARKA: Tako, občasno za kratek čas?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Pa tudi cele dneve. Recimo v Črni na Koroškem. Rad prihajam 
na Koroško. To je lepa pokrajina.  
 
NOVINARKA: Zdaj glede na to, da ste sicer navajeni visokih vršacev, Korošci takšnih nimamo, Peco pa 
Uršljo pa najbrž poznate? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To pa. Sem bil večkrat že…  
 
NOVINARKA: Na obeh? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ja.  
 
NOVINARKA: Ni namen obiska pohod po naših gorah. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Žal.  
 
NOVINARKA: Ampak bolj resne stvari. Kaj nam prinašate tokrat, kakšne novice, novosti?   
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: S sabo prinašamo dobre statistike, ki kažejo, da je Koroška v 
tem času napredovala, zmanjšala zaostanek za povprečno razvitimi. Prinašamo tudi rešitve, ki bodo 
omogočale, da bo Koroška v prihodnjih letih še hitreje napredovala. Te spremembe, ki so bile narejene v 
zadnjih dveh letih, se nanašajo na, recimo temu, bistveno izboljšanje. Dvanajst koroških občin dobiva že v 
letošnjem letu iz proračuna bistveno več sredstev kot pa v preteklosti, zaradi novega zakona o 
financiranju občin. V parlamentu imamo pokrajinsko zakonodajo, kar pomeni, da smo izpolnili obljubo, da 
bo ta vlada storila vse, da z letom 2009 Slovenija dobi pokrajine - tudi koroško pokrajino. Prinašamo 
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izpogajano evropsko finančno perspektivo 2007 – 2013, ki vsem tistim, ki so pod povprečjem slovenske 
razvitosti, daje dodatna sredstva - v povprečju štirikrat več. Prinašamo dva velika nacionalna projekta, ki 
bodo v skladu z Resolucijo o nacionalnih projektih - to je gospodarsko razvojno središče Noordung in 
tretja razvojna os, ki ni samo infrastruktura, ampak projekt, ki bo prispeval k boljšemu življenju in tudi 
hitrejšemu razvoju regije. Skratka, veliko sprememb je bilo v tem času. Odrazile so se tudi v konkretnih 
številkah. Brezposelnost, ta je bila preko 10% - bili smo v številnih podjetjih, kjer so v glavnem predstavili 
kot problem pomanjkanje delovne sile - se je v dveh letih na Koroškem zmanjšala za 32 %.  
 
NOVINARKA: To se pravi, smo Korošci, bi lahko načeloma bili zadovoljni s tem, kar se godi takole v 
paketu tukaj pri nas. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ne. Koroška regija - ne samo Koroška - tudi druge so 
napredovale. Ampak Koroška je v tem času napredovala, še bolj zmanjšala zaostanek.    
 
NOVINARKA: Tretjo razvojno os ste omenili. Dve glavni temi sta na Koroškem trenutno najbolj prisotni. 
Tretja razvojna os, takrat smo slišali, ko ste bili pred dvema letoma tukaj, da bi se naj dela lahko pričela 
že leta 2008. To zdaj mislim, da ni realno? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Takrat smo načrtovali, da bi bilo možno s postopki končati do 
konca tega mandata. Mislim na postopke umeščanja v prostor, administrativne postopke. Vmes smo 
spremenili nekatere zakone, tudi zakon o prostorskem načrtovanju. Vsi postopki so zdaj bistveno krajši. 
Treba je malo predstaviti tudi zgodovino - prej se je petnajst ali dvajset let govorilo o tej tretji razvojni osi, 
da bi se navezala na ta avtocestni križ, ki se je gradil od osamosvojitve Slovenije naprej. Vendar pa ni bilo 
nič narejeno v tem smislu. Samo veliko debat je bilo. Dve leti nazaj je padla odločitev. Ta odločitev je bila 
formalizirana in v tem trenutku je na mizi korak odločanja. Se pravi, treba bo izbrati traso še v tem 
mesecu. Potem, ko bo tudi neodvisna stroka naredila revizijo variant, bo tista varianta, ki bo dobila 
največjo strokovno podporo, predstavljena občinam. Potem nas čaka nek postopek usklajevanja in da bi 
bil ta postopek, za katerega si je vsekakor treba - ker gre za pomembno odločitev - vzeti nekaj časa. 
Ampak vendarle, da se bo potem ta prostorski načrt lahko nemoteno izdelal in ko bo narejena… 
 
NOVINARKA: Samo, da vas prekinem …  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: …presoja vplivov trase na okolje - pa tudi tukaj smo postopke 
skrajšali za polovico, s spremembo zakonodaje - potem se bo lahko gradnja začela. Problem… 
 
NOVINARKA: …ni samo pri vas, ampak tudi pri nas? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: … ni zasaditi lopato in tudi niso glavni problem finančna 
sredstva, kjer bo šlo v veliki meri za cestninsko cesto – torej, s koncesijami. Na ta način bi itak morali 
dobiti že avtoceste. Žal so se odločili za nekaj drugega, zato so povsod drugod zaostanki. Treba se bo 
odločiti in tukaj jaz apeliram na vse dejavnike v vseh koroških občinah, ki bodo o tem odločali o tem ali bo 
trasa pač en kilometer bližje ali dalj, ker to se bo kasneje pokazalo - to ni najbolj bistveno. Ampak, da bo v 
celoti najbolj koristila Korošcem in pokrajini ter bo čimprej zgrajena. To je bolj pomembno od tega ali je 
kakšen meter… 
 
NOVINARKA: Ravno to pa je trenutno problem, vsaj pri delu trase te hitre ceste. Kam jo uvrstiti in 
predlagana trasa zelo buri duhove.  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Predlaganih je več variant.  
 
NOVINARKA: Ja, tri variante so, ki pa vse gredo po isti dolini in so v bistvu 150 metrov ena narazen od 
druge- recimo, pri nas konkretno je kar nekaj proti tem predlaganim trasam. Kaj pa se zgodi, če recimo 
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trase - dejali ste v tem mesecu, ko se naj potem v bistvu začne šele javna razprava o teh trasah - če se ta 
ne v tistem roku zaključi.   
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: So postopki, ki pač po nekem času, ki je na voljo - to brezplodno 
dogovarjanje, če ne vodi nikamor; včasih zgolj v prepir in konflikte – prekinejo. Vendar je to najmanj 
zaželena varianta. V Sloveniji imamo dva takšna primera, kjer bi že zdavnaj ljudje lahko normalno 
potovali, pa še vedno čakajo v kolonah. To je dolenjski krak avtoceste pri Trebnjem in gorenjski pri 
Radovljici, kjer je bilo polno teh iniciativ in nesporazumov, zaradi česar se gradnja sploh ni začela in so šli 
pač projekti in denar drugam. Skratka, to sta dva negativna primera. Seveda, možno je presekat takšno 
stanje, ko ni neke uskladitve, ampak šele po določenem času… 
NOVINARKA: Koliko je ta čas dolg?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Približno trikrat daljši od najbolj ugodne variante.  
 
NOVINARKA: Kaj pa, če neka trasa določena nekje, ali obstaja možnost, da je plan te trase, pa nobena 
ni sprejeta? Ali je možnost, da se potem locira nekam drugam, da se išče druga varianta? Ali je sploh to 
dejstvo, se to da?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Če bo potrebno z odločitvijo presekati sodelovanje, ki ne bo 
vodilo nikamor - ali pa dogovarjanje, ki ga ne bo - imam samo eno možnost: da se sledi predlogu stroke. 
Tako, kot smo naredili, ko je šlo za dolenjski krak avtoceste - na žalost šele po dveh letih. Vlada je 
potrdila varianto za, katero je stroka rekla, da je najboljša. Tako se bo zgodilo tudi v tem primeru. Upam, 
da to ne bo potrebno in da bo prišlo do kompromisov in popuščanja ter bodo na koncu na nek način 
sprejete vse, kar ne pomeni, da je lahko končna rešitev. Morda bo potem, kasneje na razpravi, kdo 
predlagal še kakšno kompromisno rešitev vmes, ki bo boljša in bo pač treba to sprejet. 
 
NOVINARKA: Aha, tako, da obstoja možnost tudi… 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: …za pametne rešitve. Vendar je treba iskat rešitve. To se takoj 
vidi, ali nekdo projekt ustavlja ali pa dejansko želi poiskat izboljšavo. 
 
NOVINARKA: Se pravi, da tudi, če se tukaj Korošci še ne moremo definitivno dogovoriti, še obstaja 
možnost, da se lahko dogovorimo, če bi bila kakšna druga varianta?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Glejte, to je tako pomembna stvar, tako pričakovana in potrebna 
infrastruktura. Jaz pričakujem tudi, da bo pritisk javnosti v smer dogovora tako velik, da bo do dogovora 
prišlo v pravem času. 
 
NOVINARKA: To verjetno vedno znova sami tudi občutite, ko se peljete iz Ljubljane na Koroško. Smo 
prometno zelo za ostalim delom Slovenije in zdaj je to bistvenega pomena. Kaj pa pokrajina? Slišimo 
razne variante, predloge pokrajin. Ko se je slišalo, da bi naj ne bilo štirinajst pokrajin, je na Koroškem 
vrelo. Še sedaj se to vrenje ni čisto pomirilo. Vi ste prejle dejali, seveda Koroška mora bit pokrajina? 
  
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ne bo pokrajinskega nivoja brez tega, da se enostavno ne 
upošteva neke tradicionalne zgodovinske značilnosti države ali pa Slovenije kot celote. Brez tega, da se - 
kolikor je možno - upošteva tudi voljo ljudi. Da je to območje  pokrajina, da diha kot pokrajina, se razvija 
kot pokrajina, je potreben tudi nek občutek pripadnosti. 
 
NOVINARKA: To tukaj prav gotovo je. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ta obstaja. Če neka tvorba nima lastne identitete - identiteta pa 
je, da veš, kaj si in to tudi hočeš biti - potem je to umetna tvorba. Pokrajine so neka dodana vrednost, ki 
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bo omogočila hitrejši razvoj, kar se je običajno zgodilo povsod v državah v Evropi, ki tega še nimajo. 
Zaradi tega se je Slovenija, po mojem mnenju, preveč neenakomerno razvijala. Kar se pa infrastrukturnih 
problemov Koroške tiče in odrezanosti, Koroška žal ni edina, ki ima ta problem. Približno polovica 
slovenskih regij ima ta isti problem. Ker se je zanemarjalo omrežje državnih cest in so vsa sredstva šla v 
izgradnjo avtocestnega križa. Z denarjem iz proračuna, iz bencinskega tolarja - se pravi, z živim denarjem 
in z neposrednim zadolževanjem DARS je bila Slovenija v dobri kondiciji, vendar je pa to posrkalo vse 
kapacitete. Sosednja Hrvaška, gradi avtoceste bistveno hitreje, ker jih gradi s pomočjo koncesij, kar sem 
jaz tudi dolga leta zagovarjal; pa še mnogi drugi, samo v prejšnjih mandatih je to naletelo na gluha ušesa. 
Smo pa zato plačali veliko ceno. Ceste so bile drage in ni ostalo denarja za omrežje državnih cest. 
Avtocestni križ pa je rešil ali pa pomagal reševati prometne probleme približno polovice Slovenije, 
polovice prebivalstva. Ostali del pa je ostal zapostavljen in to moramo zdaj popraviti. 
 
NOVINARKA: Tisti polovici, ki je pa bila pozabljena, tako kot pa mi tukaj.  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: S pomočjo koncesij bi dobili tretjo razvojno os, če ne v celoti, pa 
vsaj na teh ključnih odsekih. Pa tudi četrto in tiste državne ceste, ki so  povezave subregij. 
 
NOVINARKA: Ko sva že ravno pri pokrajinah, katere pristojnosti se bodo potem, ko bodo pokrajine, 
prenesle z države? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Preneseno bo veliko pristojnosti. To je eden od problemov, 
zaradi katerega je odpor proti uvedbi pokrajin. Vedno, ko se prenašajo pristojnosti, je tisti, ki jih danes 
opravlja … 
 
NOVINARKA: Seveda, če nekomu nekaj jemlješ, mu ne odgovarja.   
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: …se temu upira. Zato pokrajin še vedno ni. Nobena vlada tega ni 
naredila, ker se ministrstva niso hotela odpovedati pristojnostim. Tudi v tem mandatu imamo težave s 
tem, kar je pač normalno. Ministrstva so realno izračunala sredstva in število ljudi, ki bodo morali iti na 
pokrajinsko raven in pristojnosti, ki se bodo pač prenesle. Iz tega vidika je še toliko bolj presenetljivo, da 
zdaj pokrajinam nasprotujejo nekateri, ki prihajajo iz tistih območij Slovenije, ki pokrajine najbolj 
potrebujejo, in postavljajo nerazumne zahteve. V Ljubljani govorijo, da bi morali imeti šest regij, ko pridejo 
v Prekmurje… Danes ni tega primera, ker je Koroška dokaj enotna, ampak Velenje je pa že tak primer - 
Savinjsko Šaleška regija. Tam pa pravijo, da pač Sa-Ša ni pokrajina. Potem ni niti Koroške, niti 
Prekmurja. To neka dvolična igra, ki je presenetljiva. 
 
NOVINARKA: Ravno ta… 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Vlada, izvršilna oblast je proti temu. Zdaj smo v paradoksalni 
situaciji. Odpori pa so pač politični, ampak jaz verjamem, da bomo to presegli, da bo prvotni dogovor 
zdržal. Pri uvajanju pokrajin že od samega začetka želimo odločitev, ki odraža tudi hotenja ljudi. Štirinajst 
pokrajin pomeni, da bomo imeli pokrajine, kjer bodo ljudje čutili neko…  
 
NOVINARKA: Štirinajst? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Štirinajst je številka, ki ne prizadene nikogar… 
 
NOVINARKA: In se je mi zelo oklepamo... 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: …ne prizadene nikogar. Po drugi strani je dvanajst razvojnih 
regij. Med dvanajst in štirinajst ni nikakršne razlike. Prejšnja vlada je - potem, ko smo šli v Evropsko unijo 
in je bilo veliko težav - naredila dvanajst statističnih oziroma razvojnih regij z nekimi para-regionalnimi 
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institucijami. Ni pokrajinskih institucij, ni pokrajinskih volitev, in je nekaj vpeto nekje vmes. To podlago, ki 
je bila vendarle vzpostavljena, enostavno ne gre zanemarit. To bi bilo tudi nesmotrno. Skratka, štirinajst je 
realna številka. Ko pridemo recimo na Gorenjsko, tam bi pa radi imeli še Zgornje Gorenjsko pa Spodnje 
Gorenjsko. 
 
NOVINARKA: Mi bi imeli samo eno Koroško. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Hvala Bogu. Saj večinoma je ta enotnost in pripravljenost, ko 
pridemo na te obiske, nek motiv, ki nas potem žene, da to vendarle delamo. Če bi brali samo časopise, 
potem bi rekli, pa saj ljudje tega ne marajo. Kar seveda ni res. 
 
NOVINARKA: Je naletela na odobravanje tudi prodaje železarne? Ker je Koroška vendarle železarniška 
pokrajina.  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Železarne in železarstva s Koroške nihče ne bo odnesel. Jaz 
mislim, da se bo normalno naprej razvijalo. Ni toliko ključno, kdo je lastnik. Slovenija je obdržala strateški 
vpliv s trojnim deležem. Važno je, da se podjetje normalno razvija, normalno posluje in da seveda 
prispeva k razvoju v določenem delu države in seveda v pokrajini. 
 
NOVINARKA: Ampak čisto isto pa ni, kot je bilo v železarni. Vsaj na Koroškem ne.  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Se zgodi da, potem ko pride nek lastnik, ki stvari postavi na te 
poslovne povezave in te politike postavi izključno ekonomske temelje. Čez nekaj časa se vidi, da stvari 
boljše poslujejo. So pozitivne in negativne izkušnje. Jaz bi težko rekel, da bo to dolgoročno dobro ali pa 
slabo, ker je pač treba počakati. To je zelo odvisno od samega lastnika poslovne politike itn.. Saj vlada je 
vseskozi kritizirana, da se ne umika iz gospodarstva itn.. Ko je objavljen javni razpis, ki mora biti 
mednarodni, odkar smo pač v Evropski uniji, vsi lahko enakopravno tekmujejo. Izbere se tistega, ki 
ponudi najboljše pogoje. Skratka, tukaj ni neomejeno možnosti.  
 
NOVINARKA: Niso prijateljstva pa takšne stvari? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Odkar smo v Evropski uniji, zadnja instanca, ko gre za pravila 
igre, ni v Ljubljani. Veliko podjetij, tudi teh podjetij v Sloveniji, ki zdaj še iščejo neko dolgoročno 
perspektivo v prihodnosti, bo dolgoročno preživelo, obstalo in se razvijalo samo v kolikor se bodo 
povezovala. To je pač logika. 
 
NOVINARKA: Dejali ste, vlada je kar naprej kritizirana. Kako pa se počuti človek, ki je tako na čelu vlade 
in dejansko kar naprej posluša kritike. Ali je od začetka malce težje, pa potem s časom, ko je človek že 
dlje časa v tem poslu, tako kot pri vsakem, da že malo dobi trdo kožo? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Poleg številnih posledic, moram tudi eno dobro tu povedat, da 
imam zelo malo časa... 
 
NOVINARKA: …razmišljati o teh stvareh.  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Veliko se napiše, ampak jaz preberem tega zelo malo. Potrebno 
je ločit pomembne od nepomembnih stvari, tako da gledam rezultate. Veste, če je neka stvar zlagana, če 
nekdo pravi, da je vse slabo, da se nič ne dogaja, če so stvari dejansko drugačne, če so dobre, če 
podatki kažejo, da gredo stvari v pravo smer, je čez eno leto važno samo to, kar se je dejansko zgodilo. 
Noben se ne spomni tistega, kar je nekdo prej narobe delal.  
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NOVINARKA: Potem pa, ko ste prišli na oblast, v vlado, ste začeli gledati na državo morda z malce 
drugačne zornega kota, kakor prej? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Jaz sem bil prej, preden sem postal predsednik vlade, minister v 
štirih različnih vladah, tako da poznam pogled. Ampak bi težko rekel, da je to kaj drugače. Velika 
sprememba in novost je bila leta 1990, ko sem bil prvič izvoljen za ministra oziroma za člana tiste prve 
demokratične vlade. Sprememba – iz zapora v vlado. To leta 2000 pa ni bilo kakšno… 
NOVINARKA: Vendarle pa imate več moči. Tudi o odločanju recimo, tudi marsikaj pride do vas, kar prej 
kot ministru ni. Tudi zamenjave ministrov… 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Še posebej ker jih nisem jaz zamenjal. V našem ustavnem 
sistemu o vsakem ministru posebej odloča parlament. No, o tem parlament ne odloča, ampak odločajo 
sami. Predsednik vlade v noben primeru ne odloča o tem ali bo zamenjal ministra. Lahko ga prepriča, da 
svoje delo ne opravlja ve ali pa predlaga njegovo zamenjavo v državnem zboru. Jaz sem se v tem 
mandatu soočil z obema situacijama, ampak skoraj nemogoče je sestavit ekipo, še posebej v koalicijskih 
vladah, kjer sredi mandata ne bi prišlo do nobene menjave. Slovenija še nikoli ni tega doživela.  
 
NOVINARKA: In tudi ne bo. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: In tega tudi ne bo. Takšnega primera ni nikjer drugod, da bi ista 
ekipa ostala do konca. Iz takšnih ali drugačnih razlogov pride do kakšnih menjav. V tem mandatu jih ni 
bilo nič več in nič manj kot prej.  
 
NOVINARKA: Morda ta zadnja je najbolj odmevala, ker so bili trije naenkrat. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: V veliki meri je to posledica tega, da smo koalicijska vlada. 
Razprave so trajale nekaj časa in preden se vse to uskladi jih rešiš več naenkrat.  
 
NOVINARKA: Eno leto je še do volitev, kaj se vam zdi, da bo ostalo ob koncu vašega mandata? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Jaz upam, da to ne bodo pokrajine. To je eden od ključnih 
projektov. 
 
NOVINARKA: Pa obstaja realna verjetnost, da bo pokrajinska zakonodaja… 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Obstaja realna verjetnost, da bo sprejeta in obstaja realna 
verjetnost, da ne bo sprejeta, ker je ključni zakon potrebno izglasovati z dvotretjinsko večino. Cena bo 
sicer visoka, ampak vedno bodo lahko rekli, da tej vladi ni uspelo ustanovit pokrajin. To ni vladni projekt, 
je nacionalni projekt in jaz upam, da bo odgovornost na takšnem nivoju, da bomo do pokrajin prišli. Če se 
zdaj postavim na konec tega časa, ki ga obsega mandat, čas je zelo zgoščen, Mislim da, če kaj, potem je 
tej vladi uspelo priti v letih tega mandata še enkrat višje, kot je bila v prejšnjem mandatu. Dosegamo cilj iz 
Strategije razvoja Slovenije, da se Slovenija razvija za 3 odstotne točke hitreje, kot je povprečje Evropske 
unije. Kar pomeni, da lahko v desetih letih ujamemo povprečje razvitosti Unije, kar je nek naš strateški cilj. 
 
NOVINARKA: Čemu pa boste pa posvetili največ pozornosti v času predsedovanja? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Najprej uveljavitvi nove pogodbe, ki ni več ustavna, ampak je pa 
ohranila večino vsebine ustavne pogodbe. V času slovenskega predsedovanja Evropski uniji bodo 
potekale ratifikacije - pogodba mora biti ratificirana v vseh parlamentih. To bo kar naporno spremljanje in 
nekje tudi prepričevanje, da se mudi. Pogodbo dejansko pričakujemo čim prej, tudi zaradi volitev v 
Evropski parlament leta 2009. Drugi izziv je Lizbonska strategija. V času našega predsedovanja bo 
Evropska unija naredila revizijo Lizbonske strategije - se pravi, koliko je Evropa kot celota uspela 
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prestaviti v višjo hitrost in postati bolj konkurenčna. Tretji izziv bo pa zagotovo evropska perspektiva 
Zahodnega Balkana. V tem času se bo veliko dogajalo v regiji, ki jo poznamo, ki nam je blizu, kjer se od 
nas pričakuje, da bomo prispevali k rešitvam. Določil se bo prihodnji status Kosova. Upamo, da tudi 
odločanje o podelitvi datuma o začetku pogajanj Makedonije, kar je naslednji korak pri njeni evropski 
perspektivi. In, kot se borimo zadnje čase, tudi podelitev statusa kandidatke Srbiji. Če bo vse to uspelo, 
bo to velik korak naprej. To bo pomenilo, da se je regija, ki je bila doslej nestabilna, stabilizirala. Slovenija 
ima tam - poleg tega, da iz nekih povsem načelnih razlogov podpiramo nadaljnjo širitev, se pravi tudi 
drugim priznavamo pravice, ki smo jih bili sami deležni - tudi neposreden gospodarski interes, ker imamo 
s to regijo intenzivne gospodarske stike in si želimo, da bi bila čim bolj stabilna in čim hitreje napredovala.  
 
NOVINARKA: Gospod predsednik, ob koncu pa samo še eno vprašanje, ki pa nima s politiko nič 
skupnega. Dejali ste, da si lahko nekaj privoščim. Izbrskala sem, da se po horoskopu - rojeni ste 17.9. – 
lev. To pomeni… 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: …devica. 
 
NOVINARKA: …devica ste že? Potem pa točno poznam te lastnosti, kakšna je devica.  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Potem vam ni treba nič vprašati.  
 
NOVINARKA: Ste tipična devica: delavna, marljiva, natančna?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ne vem, nekateri pravijo, da ja, drugi pa ne. Na horoskope ne 
dam veliko… 
 
NOVINARKA: Jaz tudi ne, samo zanimalo me je, kako vi sebe ocenite, strogega?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To, kako sebe ocenjuješ je zelo neobjektivno. Tako da to vedno 
prepuščam drugim. Drugi si to pravico na široko jemljejo in ocenjujejo.  
 
NOVINARKA: Veseli pa smo, da vas vidimo velikokrat nasmejanega, tudi tukaj na Koroškem?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Običajno se prilagodim sogovorniku, tako da je to veliko odvisno 
od drugih.  
 
NOVINARKA: Dobro, da sem to slišala zdaj. Hvala lepa, gospod predsednik, za obisk v studiu Koroške 
regionalne televizije pa še kdaj nasvidenje.  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Hvala za vabilo.  
 
NOVINARKA: Hvala lepa pa tudi vam, drage gledalke in cenjeni gledalci, da ste naju gledali in poslušali.  
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